

## Referat af bestyrelsesmødet tirsdag den 30. maj 2024

### Dagsorden

1. Godkendelse af referat fra møde d. 30. januar 2024 samt møde d. 11. april 2024.  
(Underskrives på kontoret?)
2. Kategorisering af budget-poster / donationer  
Lisa og Søren kommer med et oplæg til kategorisering og budgetfordeling på baggrund af seneste regnskaber og drøftelsen på mødet d. 11. april 2024.
3. SOME  
Oplæg ved Lisa - hvordan sikrer vi, at vi får delt de gode historier fra vores donationer?  
Hvordan sikrer vi den rette dokumentation fra vores støtte-modtagere?
4. Donationer siden sidste møde.
  - a. Bustransport til Grundfos (Afvist)
  - b. Is til førskolen i Zoo
  - c. Præmier til translokation
  - d. Vandflasker
5. Indkomne ansøgninger.
  - a. T-shirts til Skole-OL
  - b. Elevtur til Canada (sprogrejse)
6. Næste møde.
7. Evt.
  - a. Nyt logo - opdatering

Mathias havde meldt afbud

### **Ad1) Godkendelse af referat**

Referatet fra 30. januar samt 8. april blev godkendt.

Da mødet blev holdt on-line, vil de blive underskrevet næste gang, hvor vi er sammen.

### **Ad2) Kategorisering af budgetposter og donationer**

I forlængelse af sidste mødes gode drøftelse og overordnede beslutninger har Søren og Lisa arbejdet videre med en god fordeling jf. div. bilag, som vi fik fremvist på ”delt skærm”.

9 kategorier er nu foreslået og godkendt, og nu skal vi bare have fordelt vores samlede budget i forhold til de respektive kategorier.

Blandt andet vil vi fortsat prioritere hjælp til individuel støtte til familier og elever. Til gengæld vil vi så nedprioritere de tilskud, som vi har givet klasser, som har været på lejrture mv. Skemaet dannede udgangspunkt for en virkelig givende drøftelse, hvor der nu også er prioriteret med beløb pr. kategori.

Søren og Lisa færdiggør skemaet og sender rundt til os alle, så vi lige kan gå og tænke frem mod næste møde, hvor det besluttet endeligt, hvordan det skal se ud næste år.

### **Ad3) SOME**

Hvis vi skal i gang med SOME, så handler det om at fortælle den gode historie om vores forening. Vi skal dog gøre os klart, at der er et arbejde forbundet med denne satsning. Historierne kræver tid og forberedelse, og det skal være nyskabende, og det skal ramme vores målgruppe.

Har vi den tid i vores bestyrelse?!

Det skal vi have overvejet og drøftet grundigt med hinanden.

Hvad vil vi her, og hvad det netop kræver?

Vi overvejede på det konkrete plan bl.a. at få plads på skolens nyhedsbreve sommer og jul, hvor vi kan folde ud, hvad vi har lavet siden sidst, og hvordan vi har støttet elever og skolen på forskellig vis.

### **Ad4) Donationer siden sidste møde**

Vi har grundet det ekstraordinære møde ikke fået udarbejdet en oversigt fra Susanne denne gang. Dog har der været doneret til flasker til brug på skolen, is til elever i Zoo samt til præmier til translokationen.

Disse blev gennemgået og godkendt.

### **Ad5) Indkomne ansøgninger**

T-shirts med logo til Skole-OL blev godkendt. Her bliver der givet 5900 kr.

Støtte på 5000 kr. til elevtur til Canada blev givet.

**Ad6) Næste møde**

15. august kl. 17.30 på lærerværelset - almindeligt bestyrelsesmøde.

16. september kl. 17.30 på lærerværelset – generalforsamling.

**Ad7) Evt.**

Der var ikke noget til dette punkt

Mødet sluttede 21.15

Søren Larsen

---

Mathias Dahl

---

Lisa Lewis Bang

---

Christian Adriansen

---

Stine Willemoes Kondrup

---